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PREDSEDNIK VLADE IVO SANADER: (hrvaško) Najbolji komentar je naš zajednički dolazak na 
granicu. Ja mislim, da i sa jedne i sa druge strane postoji jedan visok stupanj volje i odlučnosti, da se 
otvorena pitanja još riješe u prijateljskom i evropskom duhu. Premjer Janša i ja, obije vlade, pa i 
opozicije u obije zemlje su bile do sada konstruktivne. Ja se nadam, da će tako ići i dalje. 
 
A ovo koji će sud biti nadležan, mi smo se dogovorili, da idemo pred meñunarodno pravosudno tijelo. 
Bio jedan prijedlog sa slovenske strane, pa je onda bio jedan sa hrvatske, pa smo na kraju na Bledu 
rekli, da bi onda trebalo možda pronaći treću soluciju kao neki kompromis. Ja ne bi oko toga pravio 
probleme, ja mislim, da sve ide svojim tijekom i pozdravljam, u ime hrvatske vlade, prvi sastanak dviju 
zajedničkih komisija koje moraju odlučiti o pravnom okviru, kao i prvi sastanak koji je bio dvojice 
predsjednika komisija koje moraju utvrditi koje su to sporne točke. To je najbolji dokaza, da stvari idu u 
dobrom smjeru. 
 
NOVINAR: (hrvaško) A ostala otvorena pitanja? 
 
PREDSEDNIK VLADE IVO SANADER: (hrvaško) Pa na ostalim neriješenim pitanjima se takoñer radi. 
 
KATJA ŠERUGA (POP TV): Joško Joras je danes začel z gladovno stavko, vztraja, da se sporna 
cvetlična korita umaknejo. Zanima me vajin komentar na to - korita ostajajo ali ne? In pa 17. maja je 
napovedan nov shod Marjana Podobnika na Dragonji, kako to komentirate? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Če lahko še na prejšnje vprašanje: mislim, da je zdaj korak na 
strokovnjakih. Mešana meddržavna komisija mednarodnopravnih strokovnjakov bo skušala uskladiti 
najboljši možen pristop. Predlogov, kot je rekel tudi gospod Sanader, je bilo veliko, na koncu se to vse 
skupaj zoži na dve ali tri resne variante. Izbrana bo tista, okrog katere se bo dalo najbolje uskladiti 
detajlni pristop. V tem trenutku delo poteka na strokovni ravni. Dobro bi bilo,da strokovnjakom pustimo 
nekaj časa za delo in tudi nekaj miru. Ozračje, v kakršnem delajo, je tudi pomembno. 
 
Treba je poudariti tudi to, da je to v času, odkar obe državi obstajata kot samostojni državi, drugi resen 
poskus, da se to vprašanje nekako reši in pričakujem, da bo ta poskus uspešen. Ni stoprocentnih 
garancij vnaprej, vendar pa obe strani vlagata resne napore, da pridemo do rezultata. Zaradi tega se mi 
zdi ta poziv, da se skuša tudi ustvarjati ozračje, v katerem bo produktiven dialog možen, na mestu, kajti 
v ozračju, ki je naelektreno, se tudi strokovnjaki bojijo pogumno odločati. 
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KATJA ŠERUGA (POP TV): Pa vendarle, malo bolj podrobneje oba predsednika vlad prosim na 
prejšnje vprašanje. Korita, gladovna stavka, 17. maj? 
 
PREDSEDNIK VLADE IVO SANADER: (hrvaško) Prije svega moram vam reći, da odnose dviju država 
ili razvoj tih odnosa ne može diktirati nijedan pojedinac - Joško Joras ili bilo tko drugi. Mi imamo 
institucije – i Slovenija i Hrvatska; imamo zajedničke komisije, koje smo formirali; imamo političku volju i 
odlučnost i tražit ćemo rješenje, jer mi smo prijateljske zemlje. Vidjeli ste i danas. Ova inicijativa, da ne 
bi pala sad u drugi plan, da ne bi Joras bio u prvom planu, a inicijativa dviju sindikalnih središnjica 
Slovenije in Hrvatske u drugom planu, jer premijer Janša i ja smo došli podržati tu inicijativu „Sindikati 
bez granica“. Ja očekujem, da će sutra, kad Hrvatska uñe u Evropsku uniju, i izmeñu Hrvatske i 
Slovenije neće biti granica kao što ih nema izmeñu Slovenije i Italije i Slovenije i Austrije. To je naš cilj, 
na kojem želimo raditi. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, smo v nekem zgodovinskem obdobju v Evropski uniji, ko 
meje padajo. Decembra smo v Sloveniji odpravili notranje meje z Italijo, Avstrijo in Madžarsko. To so 
bila dolga desetletja zgolj drzne sanje. Skratka, celotna Evropa je v nekem toku pozitivnega napredka, 
ko gre za t.i. širjenje vseh svoboščin znotraj tega prostora in takšnega ozračja. Seveda postavljanje 
kakršnihkoli zaprek, korit ali česarkoli gre v drugo smer. Zato tega ne podpiram. Mislim, da vsi koraki, ki 
delajo tudi obstoječo mejo med Slovenijo in Hrvaško bolj prepustno, bolj evropsko, veljajo oziroma 
zaslužijo podporo. Tako da upam, da se bo tudi ta konkreten problem, o katerem govorite, razrešil. 
Strinjam pa se s tem, da je za reševanje tega in podobnih problemov potrebno ubirati institucionalne 
poti, ki obstajajo. 
 
Že prej sem govoril o tem, da poteka drugi resen projekt, da se vprašanje spornih točk na celotni meji 
med Slovenijo in Hrvaško na nek način dokončno reši. Temu projektu in tem naporom - ljudem, ki 
vlagajo te napore - je treba dati priložnost tudi s tem, da v tem času ne zaostrujemo ozračja. Ko gre za 
zaostrovanje tega ozračja, mislim, da kakršnikoli koraki iz katerekoli strani v smeri zaostrovanja niso 
produktivni. Ravno v tem času so najmanj produktivni. 
 
DRAGO BALAŽIČ (TV SLOVENIJA): Gospod predsednik, zanima me v kateri fazi je reševanje zapleta 
v zvezi s proceduro za prehajanje meje za mladoletnike, ki potujejo z drugimi osebami in ne z 
zakonitimi zastopniki? 
 
PREDSEDNIK VLADE IVO SANADER: (hrvaško) Mogu vam reći, da Hrvatska u jednom brzom tempu 
usklañuje svoje zakonodavstvo sa Evropskom unijom, tako da će i taj dio zakonodavstva vrlo brzo biti 
usklañen sa standardima Evropske unije. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To, kar je ravno gospod predsednik komentiral tudi jaz 
pozdravljam. Mislim, da sta obe državi na dobri poti, da to vprašanje uredita na ta način, da bodo 
seveda pravice otrok zaščitene, da pa to staršev oziroma tistih, ki skrbijo za otroke, ne bo veliko stalo - 
ne bo stalo toliko, kot je bilo rečeno v začetku in da bodo postopki z dobro voljo na obeh straneh 
enostavni. 
 

 


